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Simru SİLAHTAROĞLU

Allah muhafaza!

>2'de

Özlem SOYDAN

Eğitim çıkmazı

>6’da

T                                       RSE
KÖŞE

Side’de demli
bir çay

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Ziyarette konuşan Baş-
kan Muhittin Böcek, “an-
talya’mız ve Moskova ara-
sında işbirliğimizin daha 
da iyiye gideceğini düşü-
nüyoruz” dedi. 5’te

Başkan Böcek’e
Rusya’dan konuk

Moskova Hükümeti 
Bakanı ve Moskova-Güney 

İdari Yönetimi Başkan 
Yardımcısı, Başkan Böcek’i 

ziyaret etti 

YIL: 41  SA YI: 14050 Fİyat: 5 tL

İşçİleR
eylemde

Yol-İş Sendikası’na üye işçiler Karayolları 13. Bölge Müdürlüğü önünde 
eylem yaptı. Türk-İş İl Temsilcisi Cemil Ünal, “Asgari ücretin açlık sınırının 
altında olduğu bir toplumda huzuru tesis etmek mümkün değildir” dedi

�Karayolları Bölge Müdürlü-
ğü’nde çalışan işçiler eylem yaptı. 
Türk-İş İl Temsilcisi ve Yol-İş Şube 
Başkanı Cemil Ünal “Sıkıntılarımız 
artarak devam ediyor. Halk geçim 
sıkıntısıyla mücadele ediyor” dedi. 

�TÜRk-İŞ İl Temsilcisi Cemil Ünal 
“Geçmiş yıllarda da ekonomik 
krizler yaşandı. Geçim şartları 
ağırlaştı. Ancak bu dönemde ol-
duğu kadar yoksulluk görülmedi, 
işçiler mağdur olmadı” dedi. 4’te

sIkInTIlaR aRTaRak sÜRÜyoR Böyle dönem yaşanmadI 

SİMRU
SİLAHTAROĞLU

�Sağlık Bakanlığı’nca 
antalya il Sağlık Mü-
dürlüğü’ne Prof. Dr. 
Behzat Özkan atandı. 
Bu koltukta son 3 yıl 
içinde 7’nci değişiklik 
yaşandı. 6’da

�tüketiciler Birliği 
Başkanı Neşet Gün-
düz, öğrenci ve velile-
rini, ‘sahte ilan’ ile ‘ka-
pora’ dolandırıcılığına 
karşı uyardı. 2’de

�Büyükşehir Belediyesi’nin ge-
zen sinema etkinliği kapsamın-
da ‘lohusa’, ‘kardeş takımı’, ‘al-
tın Gaga ve Macera Çetesi’ isimli 
filmler sinemaseverlerle buluşa-
cak. 8’de

11 koruyucu aile
12 çocuğa yuva oldu
�Vali hulusi şahin, koruyucu 

aile tanışma ve Sözleşme imza 
töreni’ne katılarak antalya’da 
bulunan koruyucu aileler ve ço-
cuklar ile bir araya geldi. 8’de

sinema TIR’ı yollara çıkıyor
Uluslararası Antalya Altın 
Portakal Film Festivali’nin 

habercisi Sinema TIR’ı 
festival heyecanını 
ilçelere taşımak için 

yolculuğuna başlıyor

İlçeleR 
sİnema 

İle 
BuluşuyoR 

kepez ve asaT
koordineli yürüyecek
�kePeZ Belediyesi, ilçe muhtarlarını antalya Su ve 

atıksu idaresi Genel Müdürlüğü (aSat) yetkilile-
ri ile bir araya getirerek, mahallelerindeki sorunları 
ve çözümlerini masaya yatırdı. 6’da

kum zambağı 
sezonu başladı

kepez, avrupa’ya
damga vuracak

�Çıralı Sahili’nde deniz 
kaplumbağası sezonunun 
sona ermesinin ardından 
kum zambağı koruma 
sezonu başladı. 8’de

�avrupa kros Şampi-
yonası, 8 Aralık’ta ke-
pez’de düzenlenecek. 
Dokuma Park’ta çim kros 
parkuru kuruluyor. 7’de

orman yangınlarında
atıkların rolü ele alınacak
�Büyükşehir Belediye-

si’nin ortağı olduğu pro-
je, avrupa Birliği’nden ıPa-
ıı kapsamında hibe desteği 
kazandı. Proje ile yangınla-
rın toplum temelli çözüm-
ler ile azaltılması hedefleni-
yor. 6’da

antalya İl sağlık’a 
müdür dayanmıyor

Üniversitelilere sahte
ilan ile ‘kapora’ tuzağı
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Allah muhafaza!
Haydi, bakalım başla-

yalım. Yeni bir vergi 
paketi üstümüze 

üstümüze geliyormuş. Orta 
Vadeli Program’da yer alan 
vergi düzenlemelerinin 
satır aralarında neler var 
acaba? Bir Ekim itibariyle 
de TBMM’ne gelecekmiş 
söylenenler bu minvalde. 
Bu arada GSM operatörleri-
ne yüzde 300 zam gelebi-
lirmiş de biz de soruyoruz 
‘Siz operatörler neye göre 
zam yapıyorsunuz?’.  Ve 
dahi ‘Etki Ajanlığı Sistemi’ 
geliyormuş. Kira tespitin-
de de yapay zeka dönemi 
başlıyormuş. Böylece kira 
tespit davalarında daha 
hızlı mı sonuç alınır acaba? 
Millet neredeyse memnuni-
yetsizlikten hapsolacak!

***
Verginin vergisi falan 

derken vergi yükü artıyor 
mu ne? Ekim ayı itibariyle 
Meclis’e getirilecek olan 
programda vergi bileşenleri 
değişse bile vergi yükün-
de herhangi bir azalma 
öngörülmüyormuş, eko-
nomistlerin görüşü bu. Bu 
görüşlerden somut bir çıktı 
devşirmek zor. O nedenle 
konuyu burada noktalaya-
lım. Vergi uzmanları nasıl 
olsa vatandaşın anlayacağı 
dilden anlatır, eh biz de 
anlarız elbet!

***
Benim ilgimi çekiyor, bel-

ki sizin de çekiyordur diye 

yazayım ‘Etki Ajanlığı Siste-
mi’ geliyormuş. Politikanın 
gündeminde yerini alan 
etki ajanlığını son dönemde 
sıkça duyar olduk. Peki, 
tam olarak etki ajanlığı ney-
miş ve siyasette etki ajanı 
ne demekmiş? İşte içerik, 
aradım buldum, “Siyasette 
etki ajanlığı, belirli politik 
hedeflere ulaşmak veya ka-
muoyu üzerinde belirli bir 
yönde etki yaratmak ama-
cıyla kullanılan stratejiler 
ve taktikler bütününü ifade 
eder”. Aynen böyle diyor 
açılımında. Daha gerisi var 
da benim aklım karıştı, me-
rak eden bir zahmet arasın 
okusun.

***
Şimdi bir insanlık ayıbın-

dan söz edelim. Hani 
fırınlarda askıda ekmek, 
simitçilerde askıda simit 
ibarelerini görür olmuştuk 
ya artık askıda defter, kitap, 
kalem, okul çantası dönemi 
de başlamış ve de insanlık 
ayıbımız artmış! Aileler 
geçinemediği için sosyal 
yardıma başvurur olmuş. 
Yapılan açıklamaya göre, 4 
milyona yakın hane, aldığı 
yardımla yaşama tutunma-
ya çalışıyormuş. Umuyor ve 
diliyoruz ki tüm bu sıkıntı-
lar ve olumsuzluklar geride 
kalır. Hani diyor usta, “Her 
hal ilerdedir, yaşanacak 
günlerin en güzelleri”. Di-
yoruz ve umut dolu günler 
diliyoruz.

HAYATA GÜLÜMSE

ÜnİveRSİTeLeRİn kayıt dönemi sonrası 
emlak sektöründe büyükşehirlerde ‘ki-
ralık ev’ arayışındakilerin sayısı arttı. 
Bütçesine uygun ev kiralamak isteyen 

öğrenciler ve aileleri, internetteki sahte ilanlarda 
dolandırıcıların ‘kapora’ tuzağına düşmeye baş-
ladı. Gerçekte olmayan konuta dair bilgilerin yer 
aldığı ilanlarda, bağlantı kurdukları kişiyle tele-
fon görüşmesi sonrası para talep eden dolandı-
rıcılar, ucuza ev kiralamak isteyenlere mağdu-
riyet yaşattı. Havale yoluyla kapora ödenmesi 
sonrası ilanı kaldıran, telefon hattını iptal eden 
dolandırıcılardan şikayet edenler, haklarını ara-
mak için savcılık ya da tüketici hakları dernekle-
rine başvurdu.

Tüketiciler Birliği Antalya Şube Başkanı neşet 

Gündüz, internet ilanlarında konut kiralamak is-
teyenlerin kötü niyetli kişiler tarafından dolan-
dırılma riskiyle karşı karşıya olduğunu dile ge-
tirdi. ev kiralayacakların dolandırılmamak için 
dikkatli olması gerektiğini belirten Gündüz, “İla-
nı verenler konut kiralamak isteyenden beğen-
diği gayrimenkulü ilan sayfasından kaldırmak 
için kapora istiyor. vatandaş heyecanla para 
gönderiyor. Dolandırıcılar, ilan 1 gün kalsa da 
10-15 kişiyi bu şekilde dolandırıp ciddi kazanç 
sağlıyor. vatandaşlar kiralamak istediği evi gör-
sün, tapu sahibiyle görüşsün ya da emlakçı ki-
raya veriyorsa vekalet istensin, yetkisi sorgulan-
sın, meslek odasına üyeliği incelensin. Bu şartlar 
gerçekleşmiyorsa tüketiciler aldanmasın. Kapo-
ra veya depozito ödemesin” diye konuştu. DHA

AnTALyA Büyükşehir Bele-
diyesi, kırsal mahallelerde ya-
şayan vatandaşların daha kon-
forlu seyahat edebilmeleri için 
çalışmalarına devam ediyor. Bü-
yükşehir Belediyesi Kırsal Hiz-
metler Daire Başkanlığına bağ-
lı ekipler, zaman içinde deforme 
olan Serik Aşağıoba Mahallesi 
yolunda asfalt çalışması başlattı. 
yaklaşık 5 kilometrelik yolun as-
falt çalışması en kısa sürede ta-
mamlanarak vatandaşın kulla-
nımına sunulacak.

ŞEHİRDEKİ HİZMET KIRSALA 
ULAŞIYOR

Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Kırsal Hizmetler Sorumlu-
su İsa Akdemir, zamanla defor-
me olan yolun alt yapı eksikleri 
tamamlanıp daha sağlam bir 
yol olması için çalışmalarına de-
vam ettiklerini söyledi. Akdemir 
“yolumuzu yenilemeden önce 
alt yapı çalışmalarını tamamla-
dık. Muhittin Başkanımız şehir-
de yaşayan vatandaşlarımıza 
hizmet nasıl ulaşıyorsa kırsal ke-
simde yaşayan vatandaşlara da 

aynı hizmetin ulaşmasını istiyor. 
Bu kapsamda Aşağıoba Mahal-
lesi’nde yoğun olarak kullanılan 
bu yolu yenileyerek sathi asfal-
ta kaplıyoruz. vatandaşlarımıza 
yollarının hayırlı olmasını diliyo-
rum” dedi.

BAŞKAN BÖCEK’E 
TEŞEKKÜR

Aşağıoba Mahalle Muhta-
rı Mehmet Akın ise zaman-
la bozulan yolları için Büyük-
şehir Belediyesi’ne başvuruda 
bulunduklarını söyledi.  Akın 
“Mahallemizdeki bu yol 1997 yı-
lından bu yana kullanılıyor. yo-
lumuz grup yolu olduğu için çok 
yoğun kullanılıyor bu neden-
le zamanla bozulmalar meyda-
na gelmişti. Daha sonra Büyük-
şehir Belediyesi’ne yolumuzun 
yenilenmesi için başvuruda bu-
lunduk. Büyükşehir ekipleri yo-
lumuzu yenilemek için sathi 
asfalt çalışması başlattılar. Ma-
hallem adına Büyükşehir Beledi-
ye Başkanımız Muhittin Böcek’e 
çok teşekkür ediyorum” diye ko-
nuştu.  HABER MERKEZİ

Üniversitelilere sahte
ilan ile ‘kapora’ tuzağı
Tüketiciler Birliği Başkanı Neşet Gündüz, üniversite kaydı sonrası yerleşeceği 
kentte bütçesine uygun konut kiralamak isteyen öğrenci ve velilerini, ‘sahte 

ilan’ ile ‘kapora’ dolandırıcılığına karşı uyardı. Gündüz, “Evi, tapu sahibi veya 
emlakçının yetkisini sorgulamadan kapora veya depozito ödemeyin” dedi

Aşağıoba’nın 
yolları yenileniyor

Büyükşehir Belediyesi Serik ilçesi 
Aşağıoba Mahallesi’nde zamanla deforme 

olan yolları yenileyerek sathi asfalt 
kaplama çalışması gerçekleştiriyor

Gençler bu kez 
sİyAsetİ konuştu

Gençlerin siyasete katılımını artırmayı hedefleyen Türk-Alman 
Gençlik Köprüsü “Youth Can Participate” projesi kapsamında Alman 

ve Türk gençler, Konyaaltı Belediyesi’nde bir araya geldi

GeLeneKSeL yeşil Çevre Derneği’nin 
Türk-Alman Gençlik Köprüsü “youth Can 
Participate” projesi kapsamında Alman ve 
Türk gençler, Konyaaltı Belediyesi Meclis 
Salonu’nda bir araya geldi. etkinliğe katı-
lan Türk ve Alman öğrenciler, Türkiye’nin 
en genç meclis üyesi Ali Meriç Kiraz’a me-
rak ettikleri soruları yönelttiler. 

 SİYASETTE GENÇLERİN YERİ 

Gençlerin siyasete katılımı, belediye-
nin işleyişi ve kendi siyasi kariyeri ile ilgili 
Türk ve Alman katılımcıların sorularını ya-
nıtlayan Ali Meriç Kiraz, ardın-
dan Alman öğrencilerle  Alman-
ya’daki siyasi düzen hakkında 
sohbet etti. İki ülke gençliği ara-
sında kültürel anlayışı artırma-
yı, karşılıklı saygı ve işbirliğini 
teşvik etmeyi hedefleyen proje 
kapsamında gençlerle bir araya 
geldiklerini ifaden eden Ali Me-
riç Kiraz, “Gençlerin siyasete ka-
tılımıyla ilgili merak ettikleri so-
rulara yanıt verdim. Onlarla da 

Almanya’daki siyasi yaşam hakkında ko-
nuştuk. Konyaaltı Belediyesi Meclis Salo-
nu’nda adeta bir meclis toplantısı havasın-
da geçen toplantımız oldukça güzel geçti. 
Tüm gençlerimizi tebrik eder, onlara başa-
rılar dilerim” dedi. 

 YOUTH CAN PARTICIPATE PROJESİ

Alman-Türk Gençlik Köprüsü “youth 
Can Participate” projesi, gençlerin siyasete 
katılımını artırmayı ve iki ülke arasındaki 
kültürel bağları güçlendirmeyi amaçlıyor. 
Projenin temel hedefleri arasında, genç bi-

reylerin siyasete katılımının önündeki en-
gelleri incelemek, onları politikacılar ve 
karar alıcılarla bir araya getirerek sorular 
sormalarını teşvik etmek ve politik süreç-
lere daha yakın olmalarını sağlamak yer 
alıyor. Aynı zamanda, hem Alman hem 
de Türk gençlerinin siyaset ve politika 
hakkında daha fazla bilgi sahibi olmala-
rı projenin ana odak noktalarından biridir. 
Gençlerin siyasete katılımını artırmayı ve 
iki ülke arasındaki kültürel bağları güçlen-
dirmeyi amaçlayan projenin İlk ayağı 2-8 
eylül 2024 tarihleri arasında Hamburg’ta 

gerçekleştirildi. İkinci ayağı An-
talya’da yapılan proje kapsamın-
da her iki ülkeden katılımcılar, 
siyaset ve topluma dair çeşit-
li konularda bilgi edinme ve bu 
bilgileri pratikle birleştirme fır-
satı yakaladı. Projeyle gençlerin 
siyasete olan ilgisini artırmak 
ve kültürlerarası anlayışın güç-
lendirmesi hedefleniyor. 
KONYAALTI BELEDİYESİ / 
BÜLTEN

eTKİnLİĞe Kemer Belediye Başkanı ne-
cati Topaloğlu, Antalya Bölge Liman Baş-
kanı Muhammet Alper Keçeli, TURMePA 
Antalya Şubesi Başkanı Ziya Baykal, Ke-
mer Belediyesi Başkan yardımcıları emin 
Gül ve Mehmet Derya Baytekin, Konyaal-
tı Belediye Başkan yardımcısı veysel Ak-

yar, Kemer Belediye Meclis üyeleri Musta-
fa Çelik, Sema Özdemir, Mehmet Akın, Ali 
Akar, Mustafa Bilici, yeni Mahalle Muhta-
rı Münevver erkal, Kemer Belediyesi Kuzde-
re Mahalle sorumlusu Ayhan yıldırım, Te-
kirova Mahalle sorumlusu Recep yılmaz, 
Belediye birim müdürleri, Kemer Belediye-

si yerel Mavi Bayrak Sorumlusu ve Çevre 
Mühendisi Gizem Gökdemir, Akdeniz Üni-
versitesi Su Ürünleri Fakültesi öğrencile-
ri, Türkiye Çevre eğitim vakfı Antalya Şube-
si yönetim kurulu üyeleri, ilçede bulunan 
otellerin yöneticileri ve personelleri katıldı.  
HABER MERKEZİ

kemer belediyesi’nden 
temizlik Günü etkinliği

Kemer Belediyesi Temizlik İşleri 
Müdürlüğü ve TURMEPA iş birliği 

ile Dünya Temizlik Günü etkinlikleri 
kapsamında Kemer Belediyesi 

Kındılçeşme Piknik ve Halk Plajı’nda 
temizlik etkinliği düzenlendi



GÜNDOĞMUŞ’TA bölgede 
asfalt çalışması yapan bir fir-
maya ait asfalt yüklü kam-
yon balataların ısınması sonu-
cu yanarak kullanılmaz hale 

geldi.
Edinilen bilgiye göre Gün-

doğmuş’un Çürük ve Tasavur 
Mahalleleri arasında bölgede 
yol çalışması yapmakta olan 

bir firmaya ait asfalt yük-
lü kamyon seyir halindey-
ken ön teker balatalarının 
ısınması sonucu yanmaya 
başladı. Araç sürücüsünün 
durumu fark ederek mü-
dahalesi yetersiz kalırken 
Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi İtfaiye Daire Başkan-
lığı’na bağlı ekipler tarafın-
dan söndürülen yangının 
ardından kamyonun moto-
runun da bulunduğu şoför 
mahalli tamamen yana-
rak kullanılamaz hale gel-
di.  İHA
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MANAVGAT’TA meydana gelen trafik kazasında, D-400 Karayolu’nda 
Antalya istikametine seyir halindeki İsmail Y.’nin kullandığı 07 ADU 239 plakalı 
otomobil, Evrenseki Kavşağı’na geldiğinde Fatma B.’nin kullandığı 07 AGK 421 
plakalı otomobil ile çarpıştı. Şans eseri kimsenin burnunun kanamadığı kazanın 
ardından araçların yol ortasında kalması nedeniyle araçlar kaldırılıncaya kadar 
kavşakta trafik akışı tek şeritten kontrollü olarak sağlandı. DHA

Manavgat’ta iki otomobil çarpıştı

KARAYOLLARI GENEL MÜDÜRLÜĞÜNDEN
Karayolları 13 Bölge (Antalya) Müdürlüğü Sınırları Dahilindeki Muhtelif Yeni ve Eski Gü-
zergahlarında Kamulaştırma İşlemlerinin Yürütülmesi ve Tamamlanması Danışmanlık 
İşi hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale 
usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alına-
caktır.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN          : 2024/1240550
1-İdarenin
a) Adı       : KARAYOLLARI GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : Karayolları Genel Müdürlüğü İsmet İnönü Bulvarı No:14 
   06100 Yücetepe ÇANKAYA/ANKARA
c) Telefon ve faks numarası : 3124498170 - 3124497124
ç) İhale dokümanının
görülebileceği ve e-imza
kullanılarak indirilebileceği
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmet alımın
a) Adı:   Karayolları 13 Bölge (Antalya) Müdürlüğü Sınırları
  Dahilindeki Muhtelif Yeni ve Eski Güzergahlarında
  Kamulaştırma İşlemlerinin Yürütülmesi ve Tamamlanması 
  Danışmanlık İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı:   Muhtelif Güzergahlarda Yaklaşık 2400 Adet Parselin
  Kamulaştırma İşlemlerinin Yürütülmesi ve Tamamlanması 
  Danışmanlık Hizmet Alımı
  Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
  bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim
edileceği yer : Karayolları 13. Bölge (Antalya) Müdürlüğü Sınırları
   Dahilindeki Muhtelif Güzergahlar
ç) Süresi/teslim tarihi   : İşe başlama tarihinden itibaren 480(DörtYüzSeksen) 
   gündür
d) İşe başlama tarihi   : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 15 gün içinde 
   işe başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme)
tarih ve saati  : 21.10.2024 - 10:30
b) İhale komisyonunun
toplantı yeri (e-tekliflerin
açılacağı adres) : Karayolları Genel Müdürlüğü D Blok 1. Kat 115 Nolu Oda 
  (İnönü Bulvarı No : 14 Yücetepe/Ankara)
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile 
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu işin yerine getirilmesi için alınması zorunlu olan ve ilgili mevzua-
tında o iş için özel olarak düzenlenen sicil, izin, ruhsat vb. belgeler,
Büro Tescil Belgesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve 
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler 
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5. İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.1.6. Tüzel kişi tarafından iş deneyimini göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişili-
ğin yarısından fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, Türkiye Odalar ve Bor-
salar Birliği veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir veya no-
ter tarafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru 
son bir yıldır kesintisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belgeye ilişkin bilgiler,
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyimini gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
Yapımla ilgili hizmet işlerinde son onbeş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamın-
da teklif edilen bedelin % 40 oranından az olmamak üzere, ihale konusu iş veya benzer 
işlere ilişkin iş deneyimini gösteren belgeler.
4.4. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler:
4.4.1.2942 (D:4650) Sayılı Kanuna Göre Yapılan Güzergâh Kamulaştırmaları İçin Ka-
mulaştırma İşlemlerinin Yürütülmesi ve Tamamlanması (Kamulaştırılan parsellere ait 
şerhlerin araştırılması, kamulaştırmalar için mahkeme dosyalarının hazırlanması, terkin 
ve tescile esas belgelerin hazırlanması ve ödenek talebi ile ödeme evraklarının ha-
zırlanması işlemlerini birlikte yapmış olmak kaydı ile) mühendislik/danışmanlık hizmet 
alımı işleri, bu ihale benzer iş olarak kabul edilecektir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif vere-
cek olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imza-
lanarak, teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden 
gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim 
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verile-
cektir. İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri 
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 180 (YüzSeksen) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (R) : Mühendislik Hizmetleri/0,74
Aşırı düşük teklif değerlendirme yöntemi : Sınır değerin altında teklif sunan isteklilerin 
teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecektir.
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ANTALYA Cumhuriyet Başsavcılığı koordine-
sinde, Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mü-
cadele Şube Müdürlüğü görevlilerince, Mu-
ratpaşa, Kepez ve Manavgat ilçelerinde 

kaçakçılık operasyonları düzenlendi. ‘5607 Sayılı Ka-
çakçılık Kanununa Muhalefet Etmek’ suçunun ön-
lenmesine yönelik yapılan operasyonda; 8 bin 315 
makaron, 350 elektronik sigara, 345 gümrük kaça-
ğı sigara, 250 kilogram açık tütün, 100 adet kesilmiş 
TAPDK bandrolü, sigara basım makinesi ile kompre-
sör ele geçirildi. 8 kişi hakkında ise adli işlem yapıl-
dı. dHA

MANAVGAT İlçe Emniyet Mü-
dürlüğü Trafik Denetleme Büro 
Müdürlüğü’ne bağlı ekipler birçok 
noktada motosikletlere yönelik de-
netim gerçekleştirdi. Denetimler sı-
rasında ilginç olaylar yaşandı. Uy-
gulama noktasında durdurulan ve 
kask takmadıkları için 690 TL ceza 
kesilen birçok motosiklet sürücü-
sü cezayı yedikten sonra kaskları-
nı taktığı görüldü. Antalya Caddesi 
Orman İşletme Müdürlüğü önünde 
gerçekleştirilen uygulamada trafik 
ekipleri tarafından durdurulan Ha-
tice S. S. (17) isimli genç kız; sürücü 
belgesini yeni aldığını, evden çıkar-
ken unutup çıktığını söyledi.

‘SİSTEmE dÜŞmEmİŞ’

Görevli trafik polisinin yaptığı 

sorgulamada genç 
kızın sürücü belge-
sinin olmadığı be-
lirlendi. Genç kıza 
sürücü belgesi olma-
dığı için 12 bin 977 
TL, kask takmadığı 
için 690 TL, motosik-
let sahibine de sürü-
cü belgesi olmayan 
kişiye araç kullandır-
dığı için 12 bin 977 
TL olmak üzere 26 
bin 644 TL para ceza-
sı uygulandı. Sorgu-
lamada sürücü bel-
gesinin olmadığı ortaya çıkmasına 
rağmen inadından vazgeçmeyen 
genç kız, sürücü belgesini getirip 
cezayı iptal ettireceğini belirterek 

uygulama noktasından ayrıldı. Tra-
fik ekipleri kimliğini de unutan sü-
rücünün gelmesi için uzun süre 
beklemelerine rağmen genç kız 
geri gelmedi.  İHA

KaçaKçılıK operasyonu
Antalya Emniyet Müdürlüğü’nün 3 ilçede gerçekleştirdiği 

kaçakçılık operasyonunda, 8 bin 315 makaron, 350 elektronik 
sigara, 345 gümrük kaçağı sigara başta olmak üzere çok sayıda 

kaçak ürün ele geçirildi. 8 kişi hakkında adli işlem yapıldı

Barİyerlere çarptı: 1 ölü
KEPEZ’DE meyda-

na gelen motosiklet 
kazasında 22 yaşın-
daki sürücü, haya-
tını kaybetti. Olay, 
akşam saat 20.00 
sıralarında Namık 
Kemal Bulvarı’nda 
meydana geldi. Edi-
nilen bilgilere göre, 
Mehmetşah Işık(22), 
motosikletiyle seyir 
halindeyken viraja 
geldiği sırada kontrolünü kaybederek bariyerlere 
çarptı. Çarpmanın etkisiyle yere savrulan genç 
sürücü, yaklaşık 15 metre sürüklendi. Olayı gören 
vatandaşlar, hemen 112 Acil Çağrı Merkezi’ne 
ihbarı üzerin bölgeye polis ve sağlık ekipleri sevk 
edildi. Kısa sürede olay yerine gelen sağlık ekip-

lerinin ilk müdahale-
sinin ardından ağır 
yaralı olan sürücü 
Işık, ambulansla has-
taneye kaldırıldı.

GENÇ AdAm 
HAYATINI KAYBETTİ

Ağır yaralı olarak 
hastaneye kaldırılan 
Işık, burada yapılan 
tüm müdahalelere 
rağmen kurtarılama-

dı. Genç adamın cenazesi, otopsi yapılmak üzere 
Antalya Adli Tıp Kurumu’na gönderildi. Öte 
yandan haberi alan ailesi, cenazeyi teslim almak 
üzere Adli Tıp Kurum’una gelerek gözyaşları 
içerisinde otopsi sonucunu bekledi. Kaza ile ilgili 
soruşturma başlatıldı. İHA

ehliyetsiz sürücü 
cezadan kaçamadı
Manavgat’ta polisin motosikletlere yönelik denetiminde trafik polisinin 

durdurduğu genç kız, sürücü belgesini yeni aldığını evde unuttuğunu 
söyledi. Yapılan sorgulamada sürücü belgesi olmadığı öğrenilen genç 

kıza ve motosiklet sahibine toplam 26 bin 644 TL ceza uygulandı

asfalt yüklü 
kaMyon yandı
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Yurttan
kısa kısa

Uyuyan hesaptan 
1,5 milyon TL çaldı

ESKİŞEHİR’DE çalıştığı özel banka 
şubesinde, yaşlılara ait az kullanılan 
ve ‘Uyuyan hesap’ olarak adlandırılan 
20 müşteri hesabından yaklaşık 1,5 
milyon lira zimmetine geçirdiği tespit 
edilen Onur U., gözaltına alındı. Çok 
borçlandığı için zimmetine para ge-
çirdiğini itiraf eden Onur U., adliyeye 
sevk edildi. Banka tarafından işlem 
yapılan tüm hesaplar incelemeye 
alındı.

42 kişi ölmüştü, 
yeniden test talebi

KAHRAMANMARAŞ’TA 6 Şubat 
depreminde Bad-ı Saba Konutları’nın 
yıkılması ve 42 kişinin hayatını kay-
betmesiyle ilgili davada, mahkeme 
kararıyla arsada zemin etüdü yapıldı. 
Sondaj çalışmalarında alınan numu-
nelerin laboratuvarda gerekli testleri 
yapılıp incelenmesinin ardından 
hazırlanacak rapor mahkemeye gön-
derilecek.

Gaziosmanpaşa’da 
öğrenciye istismar

GAZİOSMANPAŞA’DA özel okuldaki 
İspanyolca öğretmeninin öğrencisini 
evine götürerek taciz ettiği öne sü-
rüldü. ‘15 yaşından küçük olduğunu 
bilmiyordum’ diyerek savunma yapan 
öğretmene 14 yıl 7 ay hapis cezası 
verildi. Yaşanan bu durumu fark eden 
M.A.’nın babası, oğlunun telefonunu 
inceledikten sonra savcılığa başvu-
ruda bulundu. Öğretmen tutuksuz 
yargılanıyor. 

Tomris Giritlioğlu 
toprağa verilecek

İSTANBUL›DA tedavi gördüğü 
hastanede hayatını kaybeden sena-
rist, yapımcı ve yönetmen Tomris 
Giritlioğlu için tören düzenlendi. 
Mecidiyeköy’de İstanbul Devlet 
Tiyatroları sahnesinde düzenlenen 
törene ailenin yakınları ve çok sayıda 
sanatçı katıldı. 67 yaşında hayatını 
kaybeden Giritlioğlu’nun cenazesi 
bugün Antakya Asri Mezarlığında 
toprağa verilecek.

Kübra Aykut 
yaşamını yitirdi

İSTANBUL Sultanbeyli’de 

sosyal medya fenomeni Kübra 

Aykut, evinin bulunduğu 5’inci 

kattan düşerek hayatını kaybet-

ti. Evinde yapılan incelemelerde 

not bıraktığı öğrenilen Kübra Ay-

kut›un cenazesi ailesi tarafından 

Adli Tıp Kurumu’ndan teslim 

alındı. Adli Tıp Kurumu’ndan 

teslim alınan Kübra Aykut’un 

cenazesi defnedilmek üzere 

memleketi Bursa’ya gönderildi.

‘Change-oto’ 
çetesine baskın

ZONGULDAK merkezli 24 

ilde araçların şasi numaraları 

değiştirip change yapan çeteye 

yönelik operasyonda gözaltına 

alınan 11 şüpheli, adliyeye sevk 

edildi. Şasi numarası değiştirilip 

satılan 26 araca el konuldu. Bazı 

araçların 6 Şubat depreminde 

hasar gördüğü anlaşıldı. Piyasa 

değeri 20 milyon TL’ye yakın 

olan araçlar arasında, çalıntı ve 

gümrük kaçağı da var. 

Polisle çatışan 
şüpheli vuruldu

ANKARA’NIN Altındağ ilçesinde 

polisin ‘dur’ ihtarına ateşle karşı-

lık veren 2 kişi ile polis arasında 

çıkan çatışmada şüphelilerden 

12 suç kaydı bulunan Serdar K. 

(18) hayatını kaybetti, 19 suç 

kaydı olan Muhammet E. (22) 

yaralandı. Ekipler kaçan diğer 2 

kişiyi ararken olayla ilgili polis 

memurları F.C.Ö. ile H.S.’nin ifade-

sine başvurulduğu belirtildi.

DHA-İHA

Kabuğun dışına 
çıkıp Antal-
ya’yı dolaşmak, 

ilçelerine, beldelerine, 
köylerine gitmek, ücra 
noktalarına uğramak 
insana gerçekten iyi 
geliyor. Fırsat buldukça 
gidin. Akseki’ye uğra-
yın mesela, Demre’ye 
varın, Bademağacı’nı, 
Dağbeli’ni görün ara-
da. Mini bir tur yaptım 
son günlerde. Side’ye 
gittim, sonra Finike’ye, 
ardından da Phaselis’e. 
Bitmedi. Döşemealtı’nı 
aşıp, bir zamanların fa-
vori yazlık beldeleri Bademağacı ve Dağbeli’ne 
vardım. Hava değişiyor, gündem değişiyor, kafa 
değişiyor, coğrafya değişiyor. Enerji yüklenip 
geliyor insan.

SU PERİLERİNİN ÇEŞMESİ

Side antik kenti giriş kapısının hemen 
önünde yükselen anıtsal çeşmede hummalı bir 
çalışma var. Nymphaeum deniyor bu anıtsal 
çeşmelere. Su perilerinden alıyor ismini. Uzun 
bir süredir devam eden onarım çalışmasının 
sonucunda muhteşem çeşme ayağa kaldırıla-
cak. Bir yandan restorasyon ekibi çalışırken, 
öte yandan da çeşmenin arkasına yerleşen kazı 

ekibi yeni buluntular 
arıyor. Anadolu’nun en 
anıtsal çeşmelerinden 
olan yapı, üzerindeki 
yazıtlar ve bezemeler 
sayesinde MS 2. yüzyı-
la, İmparator Caracalla 
dönemine tarihleniyor. 

PERGE-SİDE EZELİ 
REKABETİ

Başkent Roma’daki 
görkemli çeşmenin bir 
benzeri olarak yapılan 
anıt, üç katlı bir cephe 
düzenlemesine sahip. 
Eski çağlarda Side ile 
Perge arasında ezeli bir 

rekabet vardı. Biri ne yaparsa, diğeri daha bü-
yüğünü inşa etmek için para akıtırdı. Bu çeşme 
Perge’deki emsallerinden daha büyük… Demek 
ki rekabet zincirinin son halkası… Perge’nin bu 
Side çeşmesini aşmak, daha büyüğünü yapmak 
için motivasyonu, enerjisi ve kaynağı kalmamış 
belli ki. Bu nedenle, devasa Roma iktidarının ve 
ekonomisinin çökmeye başladığı dönemin kalıtı 
diyebiliriz.

YANLIŞ ANLAŞILAN TAPINAK

Deniz kenti Side’nin en önemli bayramı 
olan Epibaterion’un bu anıtsal çeşme önünde 
başladığı düşünülüyor. Buradan yola çıkan 

tören alayı, Side’nin sembolü olan Apollon 
Tapınağı’na kadar yürüyordu. Orada sadece 
Apollon Tapınağı yok tabii, yanındaki Athena 
Tapınağı da ayağa kaldırılıyor son günlerde. 
Aslında Apollon tapınağının aslında Athena, 
Athena Tapınağı’nın ise gerçekte Apollon oldu-
ğu, ilk arkeolojik incelemeler sırasında yanlış 
adlandırıldıkları söyleniyor son zamanlarda. 
Hüseyin Sabri Alanyalı’nın bu tezi çok doğru 
duruyor. Mevzuyu fazla dağıtmadan tapınaklara 
dönelim. Buraya kadar yürüyen tören alayı, iki 
tapınağın çevresinde, deniz kıyısında, liman-
ların yanı başında, esrik bir eğlencenin hızına 
kapılıyordu muhtemelen. Side geçmişini arar-
ken, coşkusunu da kuşanıyor yeniden. Giritliler 
kahvesinde sıcak bir çay sizi bekliyor. Mutlaka 
uğrayıp iki lafın belini kırın.

Side’de bir süredir güzel şeyler oluyor, belediye 
ile belde sakinlerinin ortak çabasıyla antik kent 
toprağın altından yeniden doğuyor diyoruz, ama 

yağma kural tanımıyor. Side’deki barakalar, kaçak 
yapılar, eklentiler, derme çatma binalar yıkılıp, alt-
larındaki geçmiş ortaya çıkartılırken, tarihi eserlerin 
yanında villalar da anında görülmeye başlandı. Bir 
yandan bütün ülkeye örnek olacak, devrim niteli-
ğinde bir proje yürütülüyor, diğer yandan da yağma 
örgütleniyor, imar virüsü, villa hastalığı yayılmaya 
devam ediyor. İşte Side’nin iki yüzü…

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

SİDE’DE DEMlİ BİR çAy

KARAYOLLARI Bölge 
Müdürlüğü’nde çalı-
şan işçiler eylem yap-
tı. Türk-İş İl Temsilcisi 

ve Yol-İş Şube Başkanı Cemil 
Ünal “Sıkıntılarımız artarak 
devam ediyor.  Hayat pahalılığı, satın 
alma gücümüzdeki gerileme, adalet-
siz vergi sistemi, kamu iş yerinde ücret 
dengesizliği, işsizlik, güvencesiz çalış-
tırma ve kayıt dışı ve mülteci istihdamı 
gibi sorunlar, başta işçiler olmak üzere, 
toplumun büyük bir bölümünün yaşa-
ma şartlarını ağırlaştırmaktadır. Yani 
mutlu bir azınlık dışında halkımız 
geçim sıkıntısıyla mücadele etmek-
tedir. Yaşadığımız sorunlara dikkat 
çekmek için binlerce işçinin katıldı-
ğı mitingler yaptık. Sesimizi duyur-
mak istedik. Sağduyulu davranmaya 
gayret ettik. Diyalog kapılarını açık 
tutuk, sürekli sabırlı olmamız istendi. 
Ama bıçak kemiğe dayandı. Bundan 
sonra sözümüzü meydanlarda yüz 
binler ile söyleyeceğiz. Ekonomik kri-
zin bedelini işçiler olarak biz ödeme-
yeceğiz” dedi.

Başkan Cemil Ünal “Kişi başına dü-
şen gelir artıyor ama işçinin ve emek-
lisinin geliri değil sefaleti artıyor.  Ül-
kemizde gelir adaleti hızla bozuldu. 
İşçilerin milli gelirden aldığı pay aza-
lırken işverenlerin payı her geçen gün 

artmaktadır. Buradan tekrar söylüyo-
ruz: Asgari ücretin açlık sınırının altın-
da olduğu, en düşük emekli maaşının 
asgari ücretten de düşük olduğu bir 

toplumda huzuru tesis etmek müm-
kün değildir. Sosyal barış olmaz” ifade-
lerini kullandı. 

Türk-İş İl Temsilcisi Cemil Ünal “Geç-

miş yıllarda da ekonomik krizler ya-
şandı. Geçim şartları ağırlaştı. Ancak 
bu dönemde olduğu kadar yoksul-
luk görülmedi. İşçiler mağdur olmadı. 
Açıklanan resmi enflasyona göre be-
lirlenen ücret zammı bizi daha da yok-
sullaştırıyor. Gerçek enflasyon oran-
ları açıklanmazsa bu kayıp daha da 
artacaktır. Enflasyonun bir an önce 
gerçek seviyesinde açıklanması için 
gerekli adımlar atılmalıdır. İşçiler enf-

lasyonun sebebi değildir. Enflasyonu 
düşürmek için fedakarlığı, kazancını ve 
servetini artıranlar yapmalıdır” diye 
konuştu.

İşçİler eylemde
Yol-İş Sendikası’na üye işçiler Karayolları 13. Bölge Müdürlüğü önünde eylem yaptı. Türk-İş İl 

Temsilcisi Cemil Ünal, “Asgari ücretin açlık sınırının altında olduğu, en düşük emekli maaşının 
asgari ücretten de düşük olduğu bir toplumda huzuru tesis etmek mümkün değildir” dedi

SİMRU
SİLAHTAROĞLU

Alanya’daki turizm tesislerinin 
atık miktarı sıfıra indiriliyor

‘SIFIR Atık’ konusunda hayata geçirdiği 
projelerle birçok ödüle layık görülen, okul-
larda ve turizm tesislerinde verilen sıfır atık 
eğitimleri ile vatandaşların bilinçlenmesi-
ne katkıda bulunan Alanya Belediyesi, bu 
yöndeki çalışmalarına devam ediyor.

Sürdürülebilir bir çevre ve gelecek nesille-
re daha temiz bir dünya bırakabilmek adı-
na dünya genelinde çok önemli bir kam-
panyaya dönüşen sıfır atıkla ilgili yapılan 
çalışmalar kapsamında Alanya Belediye-
si Temizlik İşleri Müdürlüğü bünyesinde-
ki eğitimci ve mühendisler, kent genelinde-

ki turizm tesislerinde sıfır atık eğitimi verdi. 
Özellikle yaz sezonunda büyük bir yoğun-
luğun yaşandığı otellerdeki eğitimlerde, bin 
503 personel konuyla ilgili olarak tüm de-
taylarıyla bilgilendirildi. Çevrenin korun-
ması amacıyla yerinde ve uygulamalı ola-
rak verilen eğitimler sayesinde otellerde 
yapılması gereken tasarruflar, atıkların ay-
rıştırılarak geri dönüşüme gönderilmesi 
gibi konularda personel bilinçlendirildi. Ya-
pılan çalışmalar ile kent genelindeki turizm 
tesislerinin atık miktarının sıfıra indirilmesi 
hedefleniyor.   İHA

TARİH 
yAğMASı 

KESİlMEDEN 
SüRüyOR
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Dünyadan 
kısa kısa

Sincar bölgesi 
kontrol altında

IRAK ordusu, terör örgütü PKK’nın 
kalesi haline gelen Irak’ın Musul 
vilayetine bağlı Sincar’da tam kontrol 
sağladı. Musul Batı Operasyonları 
Komutanı Tümgeneral Ali Fazıl İmran, 
yaptığı açıklamada Irak güçlerinin Sin-
car ilçesi ve Suriye’ye doğru uzanan, 
Cezire el-Baac ve Cezire el-Hadr gibi 
sınır bölgelerinin üzerinde kontrolü 
sağladığını bildirdi.

G7’nin gündemi 
Orta Doğu oldu

ABD’NİN New York kentinde düzen-
lenen Birleşmiş Milletler Genel Kurulu 
çerçevesinde G7 ülkelerinin dışişleri 
bakanları bir araya geldi. Toplantının 
ardından yapılan yazılı açıklamada, 
Orta Doğu’da artan gerilimden ve 
bunun Gazze Şeridi’nden İsrail-Lübnan 
Mavi Hattı’ndaki sivillere yansımala-
rından endişe duyulduğu ve gerilimin 
kazananı olmayacağı belirtildi.

Japonya’da ölü 
sayısında artış!

JAPONYA’DA merkez üssü Torishi-
ma adası açıkları olan 5,9 büyüklü-
ğünde deprem meydana geldi. Hac-
hijo Adası kıyılarında yüksekliği 50 
santimetreyi bulan tsunami gözlendi. 
Öte yandan Ishikawa eyaletinde etki 
gösteren şiddetli yağışların neden 
olduğu sel ve toprak kaymalarında 
hayatını kaybedenlerin sayısının ise 
7’ye yükseldiği belirtildi. 

AB: Savaşa giden 
yol durdurulmalı

AVRUPA Birliği (AB) Yüksek Tem-
silcisi Josep Borrell, İsrail’in Lübnan’a 
düzenlediği saldırılar ile ilgili olarak, 
“Savaşa giden yolu acilen durdurma-
mız gerekiyor. Her iki taraf da derhal 
ateşkes ilan etmelidir” dedi. AB Yüksek 
Temsilcisi Josep Borrel dün yaptığı 
açıklamada, “Son rakamlara göre ölen-
lerin sayısı 500’ün üzerinde ve ölenler 
arasında 50 çocuk da var” dedi. 

Hindistan’da ilk 
M-çiçeği vakası

DÜNYA Sağlık Örgütü (DSÖ), 

Afrika’da bu yıl içerisinde çoğun-

luğu testlerin tükendiği Kongo 

Demokratik Cumhuriyeti olmak 

üzere 30 bin şüpheli M-çiçeği 

virüsü vakasının görüldüğünü 

duyurmuştu. DSÖ’nün bu 

açıklamasının ardından Hin-

distan’da ilk M-çiçeği vakasının 

görüldüğünü duyurdu. Hastanın 

Dubai’den dönen yaşayan 38 

yaşında biri olduğu açıklandı.

Lübnan’da can 
kaybı yükseldi

İSRAİL’İN Lübnan’a yönelik 

saldırıları sürerken can kaybı 

artmaya devam ediyor. Lübnan 

Sağlık Bakanlığı, İsrail saldırı-

larında hayatını kaybedenlerin 

sayısının 492’ye, yaralı sayısının 

ise bin 645’e yükseldiğini açıkla-

dı. İsrail Genelkurmay Başkanı 

Herzi Halevi, İsrail’in Lübnan’a 

saldırılarına dair operasyona 

‘Kuzey Okları’ isminin verildiğini 

açıkladı. 

Lübnan lideri 
ABD’ye gidiyor

LÜBNAN Başbakanlık Ofisi’nden 

yapılan açıklamada, Başbakan 

Necip Mikati’nin ertelediği Bir-

leşmiş Milletler Genel Kurulu’na 

katılmak üzere ABD’nin New York 

kentine gittiği açıklandı. Lübnan 

Başbakanlık Ofisi’nden dün yapı-

lan açıklamada, “Başbakan Najib 

Mikati, mevcut gelişmeler ışığında 

daha fazla temasta bulunmak 

üzere New York’a gitmeye karar 

verdi” denildi. 

DHA-İHA

BÜYÜKŞeHİR Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek, Rusya Fe-
derasyonu’nun Moskova Hü-
kümeti Bakanı, Dış ekonomi 

ve Uluslararası İlişkiler Başkanı Sergey 
Çeremin, Moskova-Güney İdari Yöneti-
mi Başkan Yardımcısı Aleksey Yeroşin, 
Rusya Antalya Başkonsolosu Sergey 
Vetrik ve beraberindeki heyeti ağırladı.

ÇALIŞMALAR HER GEÇEN YIL 
DAHA İYİYE GİDECEK

Moskova Hükümeti Bakanı Çere-
min’i ağırlamaktan memnuniyet duy-
duğunu söyleyen Başkan Muhittin Bö-
cek, yaklaşık bir ay önce Moskova’da 
140’tan fazla ülke temsilcisinin katılı-
mıyla düzenlenen Uluslararası Ulaşım 
Zirvesi’nde yer aldığını belirterek, “ Bu 
zirvenin ilişkilerimizi geliştirmemize 
katkısı oldu. Güney idare başkanımıza 
da teşekkür ediyorum. Bu ziyaret bizi 
çok memnun etti. Sayın Bakanımız-
la Moskova ziyaretimizde iki iş birli-
ği protokolü imzalamıştık.  Bu iş birliği 
protokollerimizle Antalya’mız ve Mos-
kova arasında iş insanlarımız kültür, 
sanat ve üniversitelerle ilgili iş birliği 
içerisinde çalışmalarımızın her geçen 
yıl daha da iyiye gideceğini düşünüyo-
ruz. Antalyamız aynı zamanda bir ba-
rış kenti. Dünya diploması forumunun 
yapıldığı merkez. Antalya ve Rusya 

arasındaki işbirliklerimiz güçlenerek 
devam edecek” diye konuştu.

YIL SONUNA KADAR BİRÇOK 
ETKİNLİK YAPILACAK

Antalya’da bulunmaktan duyduğu 
mutluluğu ifade eden Moskova Hükü-
meti Bakanı, Dış ekonomi ve Ulusla-
rarası İlişkiler Başkanı Sergey Çere-

min ise, yılsonuna kadar Antalya’da 
bir çok etkinlik planlamayı düşündük-
lerini belirtti. Çeremin, “Moskova, An-
talya’da her yıl yapılan kitap fuarına 
katılmayı düşünüyor. Kitap fuarının 
başarısından dolayı sizi kutlamak isti-
yorum çünkü o fuarda küçük bir yer 
için bile baya bir uğraşmak gerekiyor. 
Bunun farkına vardık. Bu da fuarın çok 

aktif olmasından kaynaklı. Bu da sizin 
bölgenizin sadece turizm ile ön plan-
da olmadığının bunun dışında kültürel 
anlamda da oldukça etkin olduğunu-
zu göstermekte. Spor, turizm ve sanayi 
alanında da işbirliğimizde ilerleme sağ-
layabileceğimiz konusunu konuştuk. 
İşbirliğimizin artarak sürmesini diliyo-
rum” dedi.   HABER MERKEzİ

İL Tarım ve Orman Müdürlüğü ekip-
leri, kentte çeşitli denetimler yap-
tı. Gıda ürünleri satanlara yönelik de-
netimlerde, halk sağlığını tehdit eden 
ürün satılan işletmelere ceza yazıldı. 
ekiplerin Aksu ilçesi Çamköy Mahal-
lesi’nde A.S. ve B.D.’ye ait bir depoda 
gerçekleştirdiği denetimde, son tüke-
tim tarihi geçmiş, geneli ithal 65 bin 
662 adet çikolata, bisküvi, enerji içece-
ği ve meyve konservesi gibi ürünler 
tespit edildi. 

Detaylı kontrolde, son kullanma ve 
tavsiye edilen tüketim tarihleri 2023 
olan ürünlerin son kullanma tarihle-
rinin asetonla si-

linip, üzerine 2025 yazıldı-
ğı görüldü. Son kullanma 
tarihleri değiştirilip satışa 

hazır hale getirilen ürünlerin, üzerle-
rine de Rusça etiketler yapıştırılıp ih-
raç edilmeye hazırlandığı ortaya çıktı. 

İşletmede aynı zamanda birçok ürü-
ne de kemirgenler tarafından zarar 
verildiği görüldü. Aynı işletmede ya-
kalanan ürünlere el konulup 58 bin 
lira ceza kesilirken, işletme sahibi ile 
ilgili suç duyurusunda bulunuldu.

TARİHİ GEÇMİŞ TAVUKLAR

ekiplerin Kepez ilçesi Altınova Si-
nan Mahallesi’nde bir depoya yap-
tıkları denetimde ise onaysız tavuk 
parçalama faaliyeti yapıldığı tespit 
edildi. İncelemede, hijyen şartlarını 
sağlamayan depoda 17 ton son tüke-
tim tarihi geçmiş, bozulmuş, marka 
ve parti numarası olmayan tavuk, ta-
vuk kıyması ve kemik parçaları tes-
pit edildi. Mekanik kıyma makinesi, 
parçalama tezgahları ve kıyma tam-
bur makinesi bulunan işletmede, de-
polanmış halde çok fazla miktarda 
tavuk kıyması da ele geçirildi. Son tü-
ketim tarihi geçmiş tavukların kıyma 
haline getirilip tekrar piyasaya sürül-
düğü işletmedeki tüm ürünler imha 
edildi. İşletmeye idari yaptırımlar uy-
gulandı. DHA

Başkan Böcek’e
Rusya’dan konuk
Rusya Federasyonu’nun Moskova Hükümeti Bakanı, Dış Ekonomi ve Uluslararası İlişkiler Başkanı Sergey Çeremin 

ve Moskova-Güney İdari Yönetimi Başkan Yardımcısı Aleksey Yeroşin, Başkan Muhittin Böcek’i ziyaret etti

ALANYA’DA üniversite öğrencilerinin ve va-
tandaşların ulaşım sorunlarını çözmeye yö-
nelik önemli bir adım atıldı. Alanya Belediye-
si Sosyal Yardım İşleri Müdürü Hüseyin Doğan, 
Belediye Gençlik Hizmetleri Birim Sorumlusu 
Aksen Uçaner ve Akdeniz Gençlik Derneği Baş-
kanı Muhittin Alp, Alanya Özel Halk Otobüsü 
Kooperatifi yetkilileriyle bir araya gelerek öğ-
renci taleplerini ve ulaşım sorunlarını değerlen-
dirdi. 

Toplantıda, Alanya Özel Halk Otobüsü Koo-
peratifi Başkanı Tevfik Yılmaz ve Başkan Yar-
dımcısı Murat ertekin, mevcut ulaşım sistemini 
kapsamlı bir şekilde ele aldı. Kooperatif yetki-

lileri, hali hazırda uygulanmakta olan ulaşım 
modelinin dinamik bir sistem olduğunu, saha-
daki aksaklıkların sürekli takip edilerek iyileş-
tirmeler yapıldığını belirttiler. Üniversite öğ-
rencilerinin taleplerine yanıt vermek amacıyla 
çalışmaların hızlandırıldığını vurguladılar.

ARAÇ SAYISI YÜKSELDİ

Toplantıda görüşülen konular arasında, yeni 
55 numaralı otobüs hattının öğrenci yoğunluğu 
nedeniyle genişletilmesi başı çekti. Daha önce 3 
araçla hizmet veren 55 numaralı hattın araç sa-
yısı 5’e çıkarıldı. Bu değişiklikle birlikte hattın 
sefer sıklığı artırılarak öğrencilerin ulaşım so-

runları hafifletilmiş oldu. Kooperatif yetkilile-
ri, öğrenci trafiğinin yoğun olduğu güzergahla-
rı sürekli gözlemlediklerini ve ihtiyaç duyulan 
noktalarda sefer sayılarını artırmak için hızlıca 
müdahale ettiklerini aktardı. Alanya Özel Halk 
Otobüsü Kooperatifi Başkanı Tevfik Yılmaz, şe-
hir içi otobüslerin şu anda her 10 dakikada bir 
kalktığını ancak yarından itibaren bu sürenin 5 
dakikaya indirileceğini söyledi. Bu iyileştirme-
lerin özellikle öğrenci trafiğinin yoğun olduğu 
saatlerde büyük bir rahatlama sağlayacağını 
ifade eden Yılmaz; “Ulaşım sistemimiz sürekli 
güncelleniyor. Sahadaki her aksaklığı tespit edi-
yor ve çözüme kavuşturuyoruz” dedi.  İHA

Alanya’da ulaşım 
için önemli adımlar

Alanya Belediyesi ile Alanya Özel Halk Otobüsü 
Kooperatifi yetkilileri bir araya gelerek ulaşım 
problemini ele aldı. Öğrencilerin sık kullandığı 

hatlarda iyileştirmeler yapılırken daha önce 3 olan 
araç sayısı 5’e çıkarıldı. Ayrıca şehir içi otobüslerinin 

kalkış süresi 10 dakikadan 5 dakikaya düşürüldü

son anda yakalandılar
Son kullanma tarihleri asetonla silinip üzerine 
yeni tarih ve Rusça etiket basılarak, Rusya’ya 
ihraç edilmeye hazırlanan 65 bin 662 çikolata, 

bisküvi ve enerji içeceğine el konuldu
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Özlem
 SOYDAN

Eğitim çıkmazı
Okullar açıldı, çocuk-

lar okullara alışma-
ya çalışırken yeni 

sorunlar da baş göstermeye 
başladı. Kayıt ücreti, ek ders 
kitapları derken bu sene 
temizlik, beslenme ve gü-
venlik sorunları da içinden 
çıkılmaz bir boyuta geldi.

Okullarda sistem nasıl 
yürüyor?

Devlet okulları maalesef 
kaderlerine terk edilmiş 
eğitim kurumlarına dönüştü. 
Her okul velilerin desteği 
ile yoluna devam ediyor. 
Bir veli olarak sistemi kısaca 
şöyle anlatabilirim; Okul 
yönetimiyle veliler arası 
koordinasyonu sağlayan 
gönüllülük esasına dayanan 
Okul Aile Birliği var. Bu bir-
lik gönüllü velilerden oluşan 
bir grup. Okullar açılır ve 
her sınıftan bir veli, bu grup-
ta yer almak için temsilci 
seçilir. Okulun ihtiyaçları 
belirlendikten sonra temsil-
ciler aracılığıyla aylık belirli 
aidatlar toplanarak okul 
ihtiyaçları karşılanır. Bunun 
dışında her sınıfın ihtiyaçları 
da yine velilerin desteği ile 
karşılanır.

Çocuk okula başladığında 
birincisi sınıf ihtiyaçları; 
sınıfta olması gereken eği-
timi destekleyici bilgisayar, 
yazıcı, projeksiyon gibi 
araçlar ve yıl boyu kulla-
nacakları fotokopi kağıdı, 
tahta kalemi vs. sınıfın ortak 
kullanacağı kırtasiye ürün-
leri bir havuz oluşturulup 
ortaklaşa veliler tarafından 
temin edilir. İkincisi temizlik 
ve güvenlik elemanları yani 
okula yönelik ihtiyaçlar da 
Okul Aile Birliği’nin devreye 
girmesiyle halledilir. Bu bir 
kural değil ama sistem böyle 
işliyor, okullar velilerin des-
teği ile ayaktalar.

Her sene sınıf ihtiyaçları 
için ayrı, okul ihtiyaçları için 
ayrı para toplanır. Özellikle 
ilk ve ortaokullarda düzen 
bu şekilde yürüyor. Okullar 
çalıştırdıkları elemanların 
ücretlerini topladıkları para-

larla ödüyor. Sonuçta büyük 
şehirde yaşıyoruz, okullar 
büyük, tek bir temizlik gö-
revlisi yeterli olmuyor. Çoğu 
okulda kokudan tuvaletlerin 
önünden geçilmiyor.

Beslenmeye gelince 
artık çoğu okul özel yemek 
şirketleriyle anlaşıp çocuk-
lara sıcak yemek imkanı 
sunuyor, artı okul kantinleri 
de var. Bu kantinler veliler 
dışında okulların tek kay-
nakları diyebilirim. Kantin 
kiralarını da okul ihtiyaçları 
için kullanıyorlar.

Bu sene çoğu veli kantin 
fiyatlarından şikayetçi, fiyat-
lar aşırı uçuk hatta market-
lerde koli koli su, meyve 
suyu sandviç ekmeği alan 
insanlar görürseniz şaşırma-
yın, veliler çareyi beslenme 
koymakta buldular. Fiyatlar 
okuldan okula değişiyor. 
Satılan ürünler market 
fiyatlarından daha yüksek. 
Alt ve üst limit belirlense de 
fiyat yelpazesi çok geniş. 50 
liraya da tost satılıyor 120 
liraya da siz düşünün. Eğitim 
sabah çok erken saatlerde 
başlayıp öğlen sonunu bul-
duğu için bir çocuğun en az 
iki öğün beslenmesi gere-
kiyor. Veliler kantin fiyatla-
rından şikayetçiyken kantin-
ciler de okullara ödedikleri 
kira bedellerinden şikayetçi. 
Sonuç; çocuklar aç, yeterli 
beslenemiyorlar. Geçen 
sene bir veli toplantısında 
öğretmenler “Çocuklarınız 
sürekli uyuyor, halsizlikten 
başlarını kaldıramıyor, bayıl-
malar arttı, düzgün beslen-
miyorlar” diyerek velileri 
uyarmıştı. Bu sene işler daha 
da kötüye gidiyor. Çocuklar 
okullarda bir öğün bile bes-
lenemez hale geldi. Çocuk 
okutmak her geçen gün 
daha da zorlaşıyor. Çocuklar 
yarı aç, yarı tok, hijyenden 
uzak eğitim almaya çalışı-
yorlar. Servis ücretlerinden, 
kitap masraflarından bahset-
miyorum bile. Bu çocuklar 
nasıl kurtaracak kendilerini 
bilmiyorum...

ANtAlYA Büyükşehir Belediye-
si’nin ortağı olduğu “Orman Yan-
gınlarında Atıkların Rolü: Toplu-
luk Temelli Farkındalık ve Çözüm 

Stratejileri” isimli proje, Avrupa Birliği Sivil 
Katılım Hibe Programı’ndan hibe almaya 
hak kazandı. Doğu Akdeniz Araştırma Der-
neği ile ortaklaşa yürütülen çalışma, or-
man içerisindeki atıklardan kaynaklanan 
yangınların toplum temelli çözümler ile 
azaltılması ve ormanlarda atık yönetimi-
nin, paydaşların diyaloğu ile iyileştirilme-
sini hedefliyor. 

Proje kapsamında orman alanları içeri-
sindeki atıkların orman yangını oluştur-
ma riskinin azaltılabilmesi için kamu, aka-
demi, STK’lar ve bölge sakinleri ile iş birliği 

yapılacak. Bu iş birliği kapsamında risk ha-
ritaları oluşturulacak, kamuoyu bilinçlen-
dirme çalışmaları yapılacak ve atıksız fes-
tival düzenlenecek. 12 ay sürecek projenin 
nihai faydalanıcıları orman içi ve yakını 
mahallelerde yaşayanlar, orman alanların-
daki atıklar sebebiyle ortaya çıkan yangın-
lardan zarar görme riski olan vatandaşlar.

Projenin genel hedefi, atık kaynaklı or-
man yangınlarının toplum temelli çö-
zümler ile azaltılması ve ormanlarda atık 
yönetiminin, paydaşların diyaloğu ile iyi-
leştirilmesi. Paydaşların çözüme yönelik 
iş birliğinin aktif parçası olması ve kamu-
oyunun kimliği belirsiz orman yangın-
larına dair bilinçlenmesiyle yangınların 
önlenmesi hedefleniyor. Projenin özel he-

defi ise Antalya ilinde orman alanlarında-
ki atıkların yönetimine ilişkin kamu, sivil 
toplum ve üniversite paydaşlarının müza-
kere masasında yer alarak çözüme dair ih-
tiyaçları ve çözüm araçlarını belirlemeleri 
olarak öne çıkıyor. Bu sayede proje sonun-
da orman alanlarındaki atıkların yöneti-
mine dair kapsamlı bir problem analizi ve 
çözüm önerileri sunulacak. Proje kapsa-
mında kamuoyunu bilinçlendirme mater-
yalleri ve eğitim çalışmaları gerçekleştirile-
cek. Gönüllülük esaslı sivil katılımın teşvik 
edilmesi ve atık kaynaklı orman yangınla-
rına dair her yaş grubundan kamuoyunun 
bilinçlendirilmesi amacıyla ‘Atıksız festival’ 
düzenlenecek. 

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

KePez Belediyesi, ilçe sakinlerine 
daha kaliteli hizmet sunabilmek için 
mahallelerdeki altyapı ve üst yapı so-
runlarına çözüm odaklı çalışıyor. Ke-
pez Belediyesi, ilçe muhtarlarını ASAT 
yetkilileri ile bir araya getirerek, ma-
hallelerdeki sorunları dinledi. Toplan-
tıya, ASAT Genel Müdürü Av. İbrahim 
Kurt, Kepez Belediyesi Fen İşleri Müdü-
rü Musa Gül ve ilçe muhtarları katıldı. 
Toplantıda, alt yapı sorunları ve sel bas-
kınları konuşuldu, muhtarlar istek ve 
taleplerini iletti. Kepez’in muhtarları, 
mahallelerindeki sorunları ASAT yetki-
lilerine, birebir aktarma imkanı buldu.  
Kepez’deki sel baskınlarının önemle 
üzerinde durulduğu toplantıda, ilçenin 
her sorunu değerlendirip çözüm yolla-
rı üzerinde fikir alışverişinde bulundu. 

Toplantının ana gündem maddesini, 
geçmiş yıllarda altyapı çalışmaları sıra-
sında ortaya çıkan uyumsuzluklar oluş-
turdu. Kepez Belediyesi ve ASAT ile ko-
ordineli çalışma prensibi çerçevesinde, 
özellikle altyapı çalışmaları konusunda 
daha dikkatli adımlar atılması kararlaş-
tırıldı. Önceden alt yapı çalışması yapıl-
madan, yollar asfaltlanıyordu. Artık, il-
çede Kepez Belediyesi ve ASAT hizmet 
çalışmalarını koordineli yürütecek ve 
bu çalışma sistemi ile milli servet ka-
yıplarının önüne geçilecek. ASAT Ge-
nel Müdürü Av. İbrahim Kurt ve Kepez 
Belediyesi Fen İşleri Müdürü Musa Gül,  
koordineli çalışmayla ortadan kaldıra-
cakları sorunların çözüm yollarını tek 
tek muhtarlara aktardılar. 
HABER MERKEZİ

Orman yangınlarında
atıkların rOlü ele alınacak

Büyükşehir Belediyesi’nin ortağı olduğu proje, Avrupa Birliği’nden IPA-II 
kapsamında hibe desteği kazandı. Proje ile orman içerisindeki atıklardan 

kaynaklanan yangınların toplum temelli çözümler ile azaltılması ve ormanlarda 
atık yönetiminin, paydaşların diyaloğu ile iyileştirilmesi hedefleniyor

ANtAlYA Sağlık İl Müdür-
lüğü’nde son yıllarda, il mü-
dürü koltuğundaki isimler sü-
rekli değişmeye başladı. en 
son 2021 yılında yaklaşık 7 
yıl il müdürü olarak görev ya-
pan Dr. Ünal Hülür’ün yeri-
ne Şırnak İl Müdürü Uz. Dr. İs-
mail Başıbüyük getirilmişti. 
1 yıl 7 ay sonra 2023’ün ma-
yıs ayında İsmail Başıbüyük 
görevden alınmış, yerine ise 
Alanya Alaaddin Keykubat 
Üniversitesi’nde (ALKÜ) öğre-
tim üyesi de olan Alanya eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi Başhekimi Doç. Dr. Oğuz 
Karahan atanmıştı. Karahan, 8 ay sonra 
16 Ocak 2024 tarihinde il müdürlüğü göre-

vinden alındı ve yerine de An-
kara Mamak Devlet Hastane-
si Başhekimi Uzm. Dr. evren 
ekingen, Antalya İl Sağlık Mü-
dürü olarak atandı. Bu süreç-
te doçentlikten profesörlüğe de 
yükselen Oğuz Karahan, Antal-
ya Bölge İdare Mahkemesi’nde 
açtığı göreve iade davasını ka-
zandı ve 4 Haziran 2024 günü 
Antalya İl Sağlık Müdürlüğü 
görevine yeniden döndü. Prof. 
Dr. Oğuz Karahan’ın, 5 Haziran 
Çarşamba günü istifası isten-

di, yerine yeniden Uzm. Dr. evren ekingen 
atandı. ekin’in geçen günlerde görevden 
alınması üzerine bu kez Sağlık Bakanlığı, 
il müdürlüğü görevine Prof. Dr. Behzat Öz-

kan’ı atadı.

DÜNYANIN EN GÜZEL ŞEHRİ

Daha önce İzmir Sağlık Bilimleri Üni-
versitesi, Dr. Behçet Uz Çocuk Hastalıkla-
rı ve Cerrahisi eğitim ve Araştırma Hasta-
nesi Başhekimi olarak görev yapan Özkan, 
“Öncelikle eski İl Sağlık Müdürümüze hiz-
metlerinden dolayı teşekkür ederim. Dün-
yanın en güzel şehri, turizmin başkenti An-
talya’da bu göreve layık görülmek benim 
için büyük bir mutluluktur. Bu güzel şeh-
rin sağlığını daha üst seviyeye taşımak 
için bakanlığımızı temsil yolunda hizmeti-
mize devam edeceğiz. Kıymetli sağlık ça-
lışanlarımız ile birlikte sağlıkta kaliteden 
ödün vermeden halkımıza hizmet sunmak 
benim için onurdur” dedi.  DHA

Antalya İl Sağlık’a 
müdür dayanmıyor
Sağlık Bakanlığı’nca Antalya İl Sağlık Müdürlüğü’ne Prof. Dr. Behzat 
Özkan atandı. Yeni görevine başlayan Özkan ile birlikte Antalya’daki 

bu koltukta son 3 yıl içinde 7’nci değişiklik yaşanmış oldu

kepez ve aSat koordineli yürüyecek
Kepez Belediyesi, ilçe muhtarlarını Antalya Su ve Atıksu İdaresi Genel Müdürlüğü (ASAT) yetkilileri ile bir araya getirerek, mahallelerindeki sorunları ve çözümlerini 

masaya yatırdı. Kepez Belediyesi ve ASAT hizmet çalışmalarını koordineli yürütecek ve bu çalışma sistemi ile kamu kaynakları daha verimli kullanılacak

Manavgat’a yeni kreş
MAnAvGAT Kı-

zılot Mahallesi’n-
de belediye adına 
kayıtlı arsaya, ha-
yırsever Osman 
nuri Bakırcı tara-
fından toplamda 
400 m² alan kapla-
yacak modern bir kreş inşa edi-
lecek. İnşaat projesi, Hayırsever 
tarafından hazırlanacak ve il-
gili mevzuatlara uygun olarak 
gerçekleştirilecek. Projenin ta-
mamlanmasının ardından kreş, 
Manavgat Belediyesi’ne teslim 
edilecek. Kızılot Kreşi, bölgedeki 
çocukların eğitimine katkıda bu-
lunmayı hedefliyor. Projenin ta-
mamlanmasıyla birlikte, Kızılot-
lu çocuklara kaliteli bir eğitim 

imkanı sunulacak. 
Osman nuri Bakır-
cı yaptığı açıkla-
mada, “eğitim, ge-
leceğimizin temeli. 
Bu projeyle çocuk-
larımıza en iyi eği-
timi vermek için 

bir adım atıyoruz. Manavgat’ta 
yaşayan çocukların iyi bir eği-
tim alması, hepimizin ortak he-
defi olmalı.” ifadelerini kullandı. 
Bakırcı’nın bu hayırseverlik giri-
şimi, bölgede eğitim olanakları-
nın arttırılması adına önemli bir 
örnek olacak. Projenin en kısa 
sürede tamamlanarak hizmete 
girmesi, Manavgat’ta eğitim ala-
nında önemli bir adım atılmasını 
sağlayacak. HABER MERKEZİ



26 Eylül Perşembe günü yapılacak 
olan Türkiye Bisiklet Federasyonu Ge-
nel Kurulu öncesinde tekrar başkan 
adaylığını açıklayan Müftüoğlu açıkla-
malarda bulundu. Yeni bir heyecanla 
genel kurula hazırlandıklarını belirten 
Başkan Müftüoğlu, “Şimdi yepyeni bir 
heyecanla bu genel kurula hazırlanı-
yoruz ve hazırlıklarımız hemen hemen 
tamam. Delegelerimizle görüşüyoruz 
ve iletişim halindeyiz. Hem yüz yüze, 
hem telefonla hem de iletişimle ekibi-
mizle birlikte bu yeni kongreye hazırız. 
Burada yeni kongremizin tüm bisiklet 
ailesine ve ülkemize hayırlı olmasını 
diliyoruz” dedi.

MADALYALARA KOŞAN BİR AİLEYİZ

Türk bisiklet tarihine önemli katkılar-
da bulunan Ünal Tolun, Ömer Şahin, 
Yalçın Arslan ve Erol Küçükbakırcı’nın 
kendisine destek mektubu vermesiy-
le ilgili soruyu yanıtlayan Müftüoğ-
lu, “Bisiklet camiası şu anda hakika-
ten tek vücut oldu. Ünal Tolun, Ömer 
Şahin, Yalçın Arslan ve Erol Küçükba-
kırcı başkanlarıma teşekkür etmek is-
tiyorum. Uzun yıllar boyunca başkan-
lık yapmış tüm başkanlar şu anda bize 
destek verdiler. Demek ki bir birlik ol-
mak istiyorlar. Bu birlikteliği de biz sağ-
lamak istiyoruz ve tek yumruk halin-
de bisiklet dünyasını, bisiklet ailesini, 
Avrupa ve dünyada düzenlenen olim-
piyatlarda madalyalara koşan bir aile 
olarak hareket etmek istiyoruz” diye 
konuştu.

Cumhurbaşkanlığı Türkiye Bisiklet 
Turu hakkında bilgiler veren Müftüoğ-

lu, “Gelecek yıl TUR’un 60.’sı düzenle-
necek. Bu 60 yılda neler geldi, neler 
geçti. Bu 60 yılın yaklaşık 44 yılını ya-
şayan başkanlar zaten destek verdi-
ler. Demek ki onlar iyi şeyler yaptılar. 
Biz de onlardan aldığımız bayrağı daha 
iyi bir yere taşımak için çaba sarf ettik. 
TUR’un 60. yılını en iyi şekilde yapa-
cağız ve zaten dünyadaki bisiklet tur-
larında hak ettiğimiz yerleri hep aldık. 
Bundan sonraki süreçte de World Tour 
olma hedefimiz devam ediyor, üç yıl 
sonra tekrar kontratımız var. Şu anda 
Pro Series kategorisinde ülkemizin en 
üst kategorideki organizasyonu olarak 
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.

Türkiye’nin ilk inşa edilen kapalı ve-
lodromu olan Konya Velodromu’ndan 
da bahseden Müftüoğlu, “Bisiklet tu-
rizmi şu anda Türkiye’de yeni gelişen 
çok özel bir sektör. Bakanlarımız bisik-
let dostu otellerle ilgili çalışmalar yapı-
yor ve bunun semeresini de görmeye 
başladık. Avrupa Birliği’nin 44 milyar 

dolarlık bisiklet ailesi, turizm gelirleriy-
le kurulan sektörün önüne geçmiş du-
rumda. Bisiklet turizmini geliştirmek 
için bu velodromun ve diğer branşla-
rın turizm bölgelerinde yapılması, ül-
kemizin daha çok para kazanmasını 
sağlayacak. Ülkemizdeki bisiklet sektö-
rünün gelişmesine katkı sağlayacağız. 
Ancak bunları yaparken velodromda 
gerçekten gelecekte çok önemli proje-
ler gerçekleştireceğiz. Madalya getir-
dik; bugün yapmadık, dün de yaptık, 
evvelsi gün de yaptık, bugün de yapı-
yoruz. Gelecekle ilgili altyapı çalışma-
larında, Türkiye’deki tüm yıldız sporcu-
ları Konya’da topladık ve bir ağ 
oluşturduk. Bu sporculardan 20-
25 tanesiyle birlikte, artık okulla-
rını da oraya taşıyarak hem semt 
hem de tohum olarak, dünyadaki 
velodrom merkezlerinden birini 
Konya’da oluşturarak Türk bisik-
letinin şahlanacağını söylüyoruz” 
diye konuştu.

‘Yönetimsel olarak Avrupa ve Dünya 
Bisiklet Federasyonları’nda yer alma-
yı düşünüyor musunuz?’ sorusuna da 
yanıt veren Müftüoğlu, “Elbette ki, şu 
an zaten biliyorsunuz, Balkan Bisiklet 
Birliği Başkanı olarak seçildik ve göre-
vimize devam ediyoruz. Yakın zaman-
da Dünya Bisiklet Federasyonu’nda da 
yönetim kurulu üyesi olarak görev ala-
cağız. Bundan sonraki hedefimiz elbet-
te daha üst düzey yönetimlerde yer al-
mak. Daha önce dünya yönetiminde 
bulunduk; Dünya Dağ Bisikleti Komis-
yonu Başkanlığı yaptık. Tekrar aynı gö-
revlere talibiz. İlk önce inşallah bu se-
çimi hayırlısıyla geçtikten sonra tekrar 
Balkan, Avrupa ve dünya seçimlerine 
katılacağız. Bir yıllık uzun bir maraton 
bizi bekliyor. Türk bisikletini yönetim-
sel olarak dünyanın en üst seviyesine, 
lobilerimizle birlikte taşıyacağız” şek-
linde konuştu. Türkiye’de ilk defa Dağ 
Bisikleti Eliminator Dünya Şampiyo-
nası’nın gerçekleşeceğini müjdeleyen 
Türkiye Bisiklet Federasyonu Başka-
nı Emin Müftüoğlu, “Eliminator disipli-
ninde Dünya şampiyonasını Türkiye’de 
gerçekleştireceğiz ve bu, Türk bisiklet 
tarihinin en önemli adımlarından biri 
olacak” dedi. İHA
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Ciccolini ile 
yollar ayrıldı 

1. Lig ekiplerinden Adanaspor, 
Teknik Direktör Sol Bamba’nın ha-

yatını kaybetmesinin ardından takımın 
başına geçen teknik sorumlu François 
Ciccolini ile yolların ayrıldığını duyur-
du. Kulüpten konuya ilişkin yapılan 
açıklamada, Bamba’nın vefatının ar-
dından ekibinde yer alan Ciccolini’nin 
teknik sorumlu olarak göreve getirildiği 
anımsatılarak, “François Ciccolini ile 
karşılıklı anlaşarak yollarımızı ayırmış 
bulunmaktayız” denildi.  

Beşiktaş
sıkı çalışıyor 

Beşiktaş, UEFA Avrupa Ligi’nin ilk 
haftasında Ajax ile oynayacağı 

maçın hazırlıklarına bir günlük iznin 
ardından yaptığı antrenmanla başladı. 
BJK Nevzat Demir Tesisleri’nde, Teknik 
Direktör Giovanni van Bronckhorst’un 
yönetiminde yapılan idman, kondisyon 
ve taktik çalışmasıydı. Eyüpspor ma-
çında forma giyen futbolcular salonda 
rejenerasyon çalışması yaparak günü 
tamamladılar.   

Fenerbahçe
taktik çalıştı 

Fenerbahçe, Belçika temsilcisi 
Union SG ile oynayacağı UEFA 

Avrupa Ligi ilk hafta maçının hazır-
lıklarını sabah saatlerinde yaptığı 
antrenmanla sürdürdü. Fenerbahçe 
Can Bartu Tesisleri’nde Teknik Direktör 
Jose Mourinho yönetiminde gerçekleş-
tirilen antrenman, ısınma ve çabukluk 
çalışmalarıyla başladı. Ardından 2 
grup halinde pas çalışmaları yapan 
futbolcular, idmanı taktiksel ve bireysel 
çalışmalarla tamamladı.

Stanojevic’e 
saldırı yapıldı 

Partizan Teknik Direktörü Alek-
sandar Stanojevic, Kızılyıldız’a 

4-0 mağlup oldukları maçın ardından 
taraftarın saldırısına uğradı. Sırbistan 
Ligi’nin 9. haftasında Partizan, konuk 
ettiği Kızılyıldız’a 4-0’lık skorla mağlup 
oldu. Mücadelenin ardından Partizan 
taraftarı, teknik direktörleri Aleksandar 
Stanojevic’e saldırı düzenlendi. Soyun-
ma odasına yapılan saldırının ardından 
Sırp teknik adamda sargılar dikkat 
çekti.

Avrupa Ligi’nde
heyecan başlıyor 

UEFA Avrupa Ligi’nde 2024-2025 
sezonu, bugün oynanacak 9 

karşılaşmayla başlayacak. Bu sezon ilk 
kez 36 takımlı lig formatı uygulanacak 
kupada Türk temsilcileri Galatasaray, 
Fenerbahçe ve Beşiktaş şampiyonluk 
mücadelesi verecek. Avrupa futbolu-
nun kulüp düzeyindeki iki numaralı 
organizasyonu olan UEFA Avrupa 
Ligi’nin 2024-2025 sezonunda ilk hafta 
heyecanı yaşanacak. 

Aziz Yıldırım’dan 
destek açıklaması 

Fenerbahçe eski başkanı Aziz Yıl-
dırım, sosyal medyada hakkında 

çıkan ifadeleri yalanlayarak, “Bugünkü 
olumsuz durum elbette değişecektir 
ve güzel günlerde buluşacağız. Bugün 
üzüntülü olsak da, temennimiz Fener-
bahçe’nin bir an önce toparlanmasıdır” 
dedi. Fenerbahçe eski başkanı Aziz 
Yıldırım, yazılı bir açıklama yaparak 
sosyal medyada kendi ismi kullanıla-
rak yazılanları yalanladı.

ZAYİ
Akdeniz Üniversitesi İİBF Fakültesi 

İşletme bölümünden aldığım 
öğrenci kimlik kartımı kaybettim. 

Hükümsüzdür. 
YAZGI ZAYİF 

Öğrenci No: 20180452110

KEpEz Belediyesi, dev bir spor 
organizasyonuyla şehri, Av-
rupa’ya tanıtmaya hazırla-
nıyor.  1994’ten beri her yıl 

düzenlenen Avrupa Kros Şampiyona-
sı’nın heyecanı bu yıl Kepez ilçesinde 
yaşanacak. Türkiye, yaklaşık 30 yıllık 
şampiyona tarihinde ilk kez bu orga-
nizasyona ev sahipliği yapıyor. Avru-
pa Atletizm Birliği tarafından organize 
edilen uluslararası kros yarışı, 8 Ara-
lık Pazar günü Kepez ilçesinde başla-
yacak. Dev organizasyon, Gençlik ve 
Spor Bakanlığı ile Türkiye Atletizm Fe-
derasyonu’nun destekleriyle ilçeye ka-
zandırıldı. 

MADRİD’E DEĞİL, KEPEZ’E VERİLDİ 

Avrupa Atletizm Birliği Yönetim Ku-
rulu, Polonya’nın Varşova şehrinde 
geçtiğimiz yıl yaptığı toplantıda, İspan-
ya’dan Madrid, Galler’den Cardiff şe-
hirleri ile Ukrayna’nın aday olduğu 
şampiyonun organizasyonu, oy birli-
ğiyle Kepez ilçesine verdi.  Belçika’nın 
başkenti Brüksel’de, 2023’te 29.’uncu-
su düzenlenen Avrupa Kros Şampiyo-
nası’nın bayrağı, Antalya Kepez Beledi-
yesi’ne teslim edildi. Kepez Belediyesi, 
organizasyonun ilgili hazırlık çalışma-
larına başladı. Çalışmalar, Türkiye At-
letizm Federasyonu ve Kepez Beledi-
yesi’nin komisyon ekibi tarafından 
planlanıyor. 

Antalya’nın kış sezonunda spor turiz-
mini hareketlendirecek olan dev orga-
nizasyona, kültür, sanat, eğitim, müze 
ve bilim adası haline gelen Dokuma 
Park ev sahipliği yapacak. Kepez Bele-
diyesi, DokumaPark’ta, aynı anda 150 

bin kişinin sığabileceği, 50 bin metre-
kare büyüklüğünde etkinlik meydanı-
nın yanında şampiyona için kros par-
kuru alanı oluşturuyor. Bölgede 1800 
metre uzunluğunda çim koşu par-
kuru yapılıyor. Parkurun toprak işle-
ri tamamlandı. Önümüzdeki günler-
de yapay ve doğal engellerin olduğu 

parkura çim tohumu ekilecek.  Alan-
da, organizasyon komitesi, sporcular, 
hakemler, medya mensupları ile seyir-
cilerin ihtiyaçlarını karşılayacak geçici 
prefabrik yapılar da kurulacak. 

Avrupa Kros Şampiyonası’nın şehrin 
tanıtımına önemli bir katkı sağlayaca-
ğının altını çizen Kepez Belediye Baş-

kanı Mesut Kocagöz, “Kepez’imizi, An-
talya’nın vitrini yapma hedefimiz var. 
Bu şampiyona da, hedefimizin gerçek-
leşmesine ciddi bir katkı sağlayacak. 
Bu dev organizasyon, aynı zamanda 
Kepez’i spor şehri yapma hayalimize 
katkı sunacak” dedi.  
KEPEZ BELEDİYESİ 

Kepez, AvrupA’yA
dAmgA vurAcAK
Kepez Belediyesi, turizm şehri Antalya’yı uluslararası dev bir spor organizasyonuyla 
buluşturuyor.  Avrupa Kros Şampiyonası, 8 Aralık’ta Kepez ilçesinde düzenleniyor. 

Dokuma Park’ta 1800 metre uzunluğunda çim kros parkuru kuruluyor

dağ Bisikleti dünya 
Şampiyonası heyecanı

Türkiye’de ilk defa Dağ Bisikleti Eliminator Dünya Şampiyonası’nın gerçekleşeceğini müjdeleyen 
Türkiye Bisiklet Federasyonu Başkanı Emin Müftüoğlu, “Eliminator disiplininde Dünya şampiyonasını 

Türkiye’de gerçekleştireceğiz ve bu, Türk bisiklet tarihinin en önemli adımlarından biri olacak” dedi
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Nesli tükenmekte olan canlılar arasında 
kabul edilen caretta caretta kaplumbağaları-
nın üreme alanları arasındaki Çıralı’da alı-
nan önlemler sayesinde kum zambağı 
(Pancratium maritimum) sayısında 
da artış gözlendi. Geçen yıllarda sa-
yıları 3-5’i geçmeyen kum zam-
bakları, plajın araç trafiğine ka-
patılması ve Ulupınar Çevre 
Koruma Geliştirme ve işletme 
Kooperatifi gönüllüleri ile ilçe 
Jandarma Komutanlığı ekip-
lerinin çalışmaları sayesinde 
tüm sahile yayıldı. Koparma-
nın veya zarar vermenin ce-
zasının 387 bin 141 lira olduğu 
kum zambakları neredeyse tüm 
Çıralı sahili’nde görünür hale gel-
di. Kemer Kaymakamı Ahmet sol-
maz, koruma altındaki kum zambak-
larının çiçek açması, koruma ve izleme 
çalışmaları ile ilgili bölgede inceleme yaptı.

HERKES SORUMLULUK                    
DUYGUSU İÇİNDE

Çıralı’nın ekolojik turizm açısından ulu-
sal ve uluslararası boyutta adından söz et-
tiren bir yer olduğunu belirten Kaymakam 
solmaz, geçen günlerde deniz kaplumbağası 
yuvalama sezonunun sona erdiğini ve şimdi 
bölgede kum zambaklarının açmaya başla-
dığını anlattı. Başta gönüllüler olmak üzere 
yerel halk ve Çıralı’yı ziyarete gelen yerli-ya-
bancı tatilcilerin sorumluluk duygusuyla 
hareket ettiğini aktaran solmaz, “Bizler de 
hem caretta carettaların üreme sezonu baş-
ladığında yuvalarını açma aşamasına gel-
diğimiz zaman hem de kum zambaklarının 

tohumlanma ve çiçek açma dönemi geldi-
ğinde buralara gelerek onları koruma altına 
alıp hem buradaki vatandaşların bilinçlen-
mesi, farkındalığın artırılması için çalışmalar 
başlatıyoruz hem de daha dikkatli olunması 
hususunda uyarılar yapıyoruz” dedi.

KORUMA ALTINA ALIYORUZ

Deniz kaplumbağalarının yuvalama sezo-
nu başladığında kumsal alana araç girişine 
izin verilmediğini ve vatandaşların da belli 
bir saatten sonra sahilde bulunmaması için 
önlem alındığını vurgulayan Kaymakam 
solmaz, “Bu tedbirlerimiz caretta caretta üre-

mesinin arkasından kum zambakları için de 
devam ettiriliyor. Yine kum zambaklarının 

yetiştiği doğal alanların etrafını çevirerek 
koruma altına alıyoruz. Vatandaşları-

mızın hiçbir şekilde bunlara zarar 
vermemesi adına bilinçlendirme 

yapıyoruz. Malumunuz bu yıl iti-
barıyla bunun cezası artırıldı ve 
387 bin liralık cezası var. Tabii 
her şey ceza ile çözülecek de-
ğil. Bizler daha çok bu canlıla-
rın nesli tükenmekte olduğu-
nun farkına varılarak herkes 
tarafından bir sorumlulukla 

bunları koruma altında ve ya-
şamlarını sürdürme adına ge-

rekli tedbirleri almak için çağrı-
da bulunuyoruz” diye konuştu.

‘GELECEK NESİLLERE    
BIRAKMAK İSTİYORUZ’

Ulupınar Çevre Koruma Geliştirme ve iş-
letme Kooperatifi Başkanı Habib Altınka-
ya da “Şu anda kum zambaklarımız açtı. 
Çok güzel bir görüntü oluşturuyorlar. Tabii 
ki bunu koruyoruz. Kooperatif olarak da ak-
tif olarak araç girişlerini ve koparmak iste-
yenleri engelliyoruz. sahildeki araç giriş ve 
çıkışları kapatarak, buradaki kum zambak-
larının artışını gözledik ve görüyoruz. Çıra-
lı’ya gelen tatilcilerimizin bu konuda has-
sas olmalarını ve dikkat etmelerini istiyoruz. 
Bunları hep beraber gelecek nesillere bırak-
mak istiyoruz. Daha önceleri 3-5 tane falan-
dı, şu anda ise öbek öbek açıyorlar. Tohum-
larıyla da ürüyor. Şu anda kumsalımızın her 
tarafında kum zambaklarını görebilirsiniz” 
dedi.  DHA

MUrATPAŞA Belediyesi’nin 
Mayıs ayında ilkini düzenle-
yeceği Antalya Çiçek Desenle-
ri Günleri’nin yarışma başvu-
ralar devam ediyor. Yarışmada 
lise grupları rengarenk çiçekler-
le en güzel çiçek desenini oluş-
turmak için yarışacak. 

Muratpaşa Belediyesi’nin ge-
lecek yıl düzenleyeceği Antalya 
Çiçek Desenleri Günleri, 2-5 Ma-
yıs tarihlerinde gerçekleşecek. 
etkinlikte, liselerden gruplar be-
lediye tesislerinde üretilen ren-
garenk çiçeklerle en güzel de-
seni oluşturmak için yarışacak. 
Yarışmaya, 10’ar kişilik 25 öğ-
renci grubu kabul edilecek. Her 
gruba bir resim öğretmeni reh-
berlik edecek ve başvuru sı-

rasında oluşturmak istenen 
desenin taslak çizimleri de ek-
lenecek. Başvuralar 1 Kasım’a 
kadar belediyenin internet site-
si üzerinden yapılabilecek. Baş-
vuru süresinin tamamlanma-
sının ardından Antalya Çiçek 
Desenleri Günleri’nde yarışacak 
gruplar, jüri tarafından belirle-
necek ve sonuçlar 2 Aralık 2024 
Cuma günü Muratpaşa Beledi-
yesi’nin sosyal medya hesapla-
rından duyurulacak. Yarışmacı 
öğrencilere 30 yılı aşkın süre-
dir çiçek festivali gerçekleştiren 
sicilya’nın UNesCO Dünya Mi-
rası listesi’nde yer alan Noto 
kentinden bir heyet rehberlik 
edecek. 

MURATPAŞA BELEDİYESİ

VAli Hulusi Şahin ve eşi ebru Şahin, Aile 
ve sosyal Hizmetler il Müdürlüğü’nde dü-
zenlenen Koruyucu Aile Tanışma ve sözleş-
me imza Töreni’ne katılarak Antalya’da bulu-
nan koruyucu aileler ve çocuklar ile bir araya 
geldi.

Cumhurbaşkanı recep Tayyip erdoğan’ın 
eşi emine erdoğan’ın himayelerinde Aile ve 
sosyal Hizmetler Bakanlığının koordinesinde 
yürütülen Koruyucu Aile Programına Antal-
ya’daki vatandaşlar yoğun ilgi gösterdi. Aile 
ve sosyal Hizmetler il Müdürlüğü tarafından 
düzenlenen Koruyucu Aile sözleşme Töre-
niyle eğitim sürecini tamamlayarak Koruyu-
cu Aile olmaya hak kazanan 11 aile, 12 çocu-
ğa yuva oldu. Düzenlenen törene Vali Hulusi 
Şahin ve eşi ebru Şahin, Vali Yardımcısı erol 
Tanrıkulu, Aile ve sosyal Hizmetler il Müdü-
rü Galip sökmen, kurum personeli ile koru-
yucu aileler ile çocuklar katıldı.

MİLLETİMİZİN YÜKSEK KARAKTERİ

Koruyucu ailelerin toplumumuz için umut 
kaynağı olduğunu ifade eden Antalya Vali-
si Hulusi Şahin, “Bu çocuklar milletimizin ev-
latları ve bizim göz bebeğimizdir. Koruyucu 
aileler ise milletimizin yüksek karakterinin 
somutlaşmış halidir. evlatlarımıza kol kanat 
geren ve bu milletin çocuklarına sahip çıkan 
melekler bunlardır. sizlerin yanında kendi-
mi çok daha mutlu hissediyorum. Bu hayır 
ve merhamet yarışında inşallah koruyucu ai-
lelerimizin sayısı daha da artacak ve Antal-
ya ülkemizde ilk 3 il arasına girecek. Hepini-
ze çok teşekkür ederim. iyi ki varsınız” dedi. 
Konuşmaların ardından Vali Şahin, Koruyu-
cu ailelerle çocukların teslim tutanağını im-
zalayarak günün anısına çocuklar ve aileler 
ile pasta kesti.  İHA

MANAVGAT Belediyesi, eskihisar 
Mahallesi Zindan Kalesi önünde dü-
zenlediği açık hava sineması etkin-
liğiyle sinemaseverlere unutulmaz 
bir hafta sonu yaşattı. Açık hava si-
neması, Manavgat’ın doğal güzellik-

leri ile tarihi mirasını bir araya ge-
tirerek, katılımcılara benzersiz bir 
akşam yaşattı. Vatandaşlar, 21 eylül 
Cumartesi akşamı “Baraj”, 22 eylül 
Pazar akşamı ise “Köprü” filmlerinin 
gösterimine büyük ilgi gösterdi.  İHA

Sinema TIR’I
yollaRa çIkIyoR
Uluslararası Antalya Altın Portakal Film Festivali’nin habercisi Sinema TIR’ı festival heyecanını 
ilçelere taşımak için yolculuğuna başlıyor. 26 Eylül-4 Ekim tarihleri arasında Antalya’nın tüm 

ilçelerini gezecek olan Sinema TIR’ı, sinemaseverleri üç farklı filmle buluşturacak

Bu yıl 5-12 Ekim tarihleri 
arasında gerçekleştirile-
cek Uluslararası Antalya 
Altın Portakal Film Festivali 

öncesinde yola çıkacak olan Altın 
Portakal Sinema TIR’ı, ilçe ilçe 
gezerek Antalyalıları sinemayla 
buluşturacak. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’nin gezen sinema etkin-
liği kapsamında “Lohusa”, “Kardeş 
Takımı”, “Altın Gaga ve Macera 
Çetesi” isimli filmler sinemasever-
lerle buluşacak. 

İLK GÖSTERİM                                 
KEPEZ VE AKSU’DA

Gezen Sinema etkinliğinin ilk 
durağı yarın Kepez ve Aksu ilçeleri 
olacak. Açık Sinema TIR’ı, saat 

20.00’de Kepez Çamlıbel Kapalı 
Pazar Yeri’nde Lohusa filminin 
gösterimini gerçekleştirecek. Aynı 

gün Aksu Belediyesi önünde Ka-
palı Sinema TIR’ında saat 16.00’da 
Altın Gaga ve Macera Çetesi, 

saat 18.00’de Kardeş Takımı, saat 
20.00’de ise Lohusa filminin göste-
rimi gerçekleştirilecek. 

İLÇE İLÇE GEZECEK

Geçmiş yıllarda yoğun ilgi gören 
ve ücretsiz olarak gerçekleştirilen 
gösterimler 4 Ekim tarihine kadar 
devam edecek. Gezen Sinema 
etkinliği 27 Eylül Cuma Konyaaltı 
ve Döşemealtı’nda olacak. Konya-
altı Uncalı Kapalı Pazartesi Pazar 
Yeri’nde saat 20.00’de Kardeş 
Takımı seyirciyle buluşacak. Döşe-
mealtı TOKİ’lerde ise saat 16.00’da 
Altın Gaga ve Macera Çetesi, 
saat 18.00’de Kardeş Takımı, saat 
20.00’de ise Lohusa filmi gösterile-
cek. HABER MERKEZİ

11 koruyucu aile
12 çocuğa yuva oldu

Manavgat’ta sinema keyfi

‘Caretta’ önlemleri ile 
kum zambağı sayısı arttı
Çıralı Sahili’nde deniz kaplumbağası sezonunun sona ermesinin 

ardından kum zambağı koruma ve izleme sezonu başladı

Çiçek Karnavalı’na 
başvurular sürüyor
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